
HOE 
ONDERBOUWT DE 
GEMEENTERAAD 
ZIJN AFWIJZING?

Anne-Marie Mineur



U I T S P RA A K  VA N  D E  
RA A D  VA N  S TAT E

• Het besluit is 
onvol-doende 
zorgvuldig voor-
bereid, en 
ondeugdelijk 
gemotiveerd. 
Verder zegt RvS 
niets. 

• De raad mocht dit 
besluit dus best 
nemen.



COALIT IEAKKOORD

• Dit plan ligt ver over 
de rode contour, 

• het staat lijnrecht 
tegenover de 
uitspraak van de 
gemeenteraad. 



DE BILTSE 
BEVOLKING 

WIL DIT 
PLAN NIET

Hier gingen de 
verkiezingen van 

2022 over



DIT GEBIED IS VAN LEVENSBELANG 
VOOR DIVERSE (BESCHERMDE) DIEREN



DE 
WONINGNOOD 

IS HOOG

…VOORAL IN 
HET 

GOEDKOPERE 
SEGMENT



HET IS  
WACHTEN OP 

NIEUWE 
RECHTSZAKEN

…



DE UITSPRAAK 
VAN DE RAAD 

VAN STATE 
OVER 

SOESTDI JK 
WEEGT ZEKER 

MEE



WAT IS ER 
GEBEURD 
MET HET 
PLAN UIT 

NOVEMBER 
2022?



VERWELIUS 
GEEFT GEEN 
FINANCIËLE 

ONDERBOUWING

EXPERTGROEP 
TOONDE AAN: 
GROEN PLAN 
KAN WÉL UIT



VERWELIUS 
STUURDE EEN 

LEGERTJE  
ADVOCATEN 

OP DE 
GEMEENTE AF



ADVIES VAN DE 
EXPERTGROEP

Volg alle 
aanbevelingen 

van bureau TAUW 
op, inclusief

Afschermin
g tussen 
wijk en 

natuurgebi
ed

Bufferzone 
tussen wijk 

en 
reeënbosje

Ga in gesprek 
met Verwelius 

over een plan dat 
wél respect heeft 
voor de natuur



Dank u wel
Anne-Marie.Mineur@xs4all.nl 
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